
zpravodajbrezova.czBřezová u Uherského Brodu

Vážení spoluobčané,

1/2023

jako každý rok v prvním zpravodaji Vás chci informovat o hospodaření uplynulého roku. 

Konečný zůstatek na účtech obce k 31.12.2022 činí:  27.114.621,-Kč.

Kromě běžné údržby obce jsme investovali do:
• nákupu rodinného domu čp. 51:  3.000.000,-Kč
• rekonstrukce bytů v budově čp. 181 nad obchodem včetně fasády celé budovy:  2.941.580,-Kč

• příspěvku na provoz školy:  2.500.000,-Kč
• farního úřadu:  100.000,-Kč

• přístavby školy v atriu budovy:  420.577,-Kč

• FC Březová:  200.000,-Kč + náklady na energie (elektřina, plyn) + veškeré náklady na kosení 
a údržbu hřiště

• výstavby Pumptracku:  1.024.844,-Kč

Rozpracované projekty: 
• přístavba MŠ
• lesní cesta Doubravy
• myslivecká chata (v minulosti svazarmovská)

V neposlední řadě musíme věnovat veškeré 
úsilí výstavbě čističky odpadních vod a 
kanalizačních přívodů kolem potoku. 
Od roku 2008, kdy vyšel zákon o vypouštění 
odpadních vod do vod povrchových, jsme se 
snažili o dotace, ale bohužel vždy bezúspěšně. 

Na závěr Vám chci popřát pěkné jaro, všem 
ženám k MDŽ dodatečně všechno nejlepší a 
příjemné velikonoční svátky.

Josef Trecha, starosta obce

Bohužel stále narážíme na to, že někteří 
občané odmítají vedení kanalizace po jejich 
pozemcích, čímž se sami dostávají do 
problému řešení vypouštění odpadních vod 
s vodoprávním úřadem. 

Upozorňuji, že obec není povinná každý 
rodinný dům odkanalizovat, ale každý občan je 
povinen skládat účty životnímu prostředí. 
Nepomůže si koupit vlastní domovní čističku, 
ale je nutné vyřídit si povolení na patřičných 
úřadech.

V současné době předěláváme už potřetí 
projekt s cílem udělat tuto akci co nejlevněji a 
rozdělit na dvě až tři etapy, abychom nemuseli 
prosit o dotace, a následně si nenechat 
diktovat kolik mají občané platit vodné a 
stočné. 
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Farní úřad

Ať už chodíte do kostela pravidelně nebo 
jen občas anebo jste si už chodit odvykli, 
přijďte si letos společně připomenout a 
oslavit, že náš největší životní zápas už za 
nás vyhrál někdo jiný. 

Je to příběh s dobrým koncem, jaký Bůh 
nabízí i každému z nás, pokud se budeme 
držet cesty, kterou nám ukázal a osobně 
prošlapal Kristus Ježíš. 

O Velikonocích máme možnost objevit 
sami sebe v příběhu Ježíše Krista, který je 
na začátku plný utrpení, dokonce i smrti, 
ale který se nakonec obrací k lepšímu, ba 
dokonce nejlepšímu možnému výsledku – 
věčnému životu, ve kterém utrpení střídá 
radost a bolest štěstí. 

Srdečně Vás zdraví

Třetí možností ale je prožít Velikonoce 
s užitkem: máme možnost se zastavit, 
vystoupit z každodenního koloběhu a 
zamyslet se nad smyslem a cílem našeho 
života, nad tím odkud a kam putujeme a co 
je pro náš život skutečně důležité…

Pojďme společně prožít Velikonoce tím 
nejlepším možným způsobem!

Je to něco, co jistě stojí zato si připomínat, 
za co stojí zato děkovat a co stojí zato také 
pěkně oslavit.

P. Mgr. Václav Škvařil, kaplan

Ve l i ko n o c e  n á m  k ro k  za  k ro ke m 
připomínají události, které z nás udělaly 
Boží děti s právem přístupu do nebe. 

Proto Vás chci  srdečně pozvat ke 
s p o l e č n é m u  s l a v e n í  l e t o š n í h o 
velikonočního týdne v našem krásném 
kostele. 

Velikonoční pozvání do kostela

Vážení spoluobčané, drazí farníci.

Blíží se nám svátky Velikonoc a můžeme se 
svobodně rozhodnout, jakým způsobem 
je prožijeme. 

Můžeme je třeba úplně vypustit: udělat si 
z nich prodloužený víkend a strávit je 
kupříkladu nějakou dlouho odkládanou 
prací doma či na zahradě nebo rovnou 
odjet za odpočinkem na takovou menší 
jarní dovolenou…

nakoupit pár nevkusných rádoby jarních 
dekorací a hromady nezdravého jídla, 
potom ho pomalu jíst u televize a čekat až 
bude konečně pondělí, abychom si 
navzájem mohli vyměnit nabarvená vejce 
za pár ran prutem přes hýždě a celé to pak 
společně vzali jako jednu velkou příležitost 
se zase jednou pořádně zevnitř namazat…

Další možností je Velikonoce sice oslavit, 
ale tak, jak nám to diktují různé reklamy a 
obchodní řetězce: 
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Babulky

Se sluníčkem se zlepšuje nálada a více 
pohybu každému tělu jen prospěje. 
Scházely jsme se po celou zimu a setkání 
ve vyhřátém domečku bylo vždy příjemné. 

Přestože byla zima mírná, troufám si říct, 
že se všichni těšíme na jaro, a starší lidé 
zvlášť. 

V minulém čísle Zpravodaje jsme neměly 
příspěvek, proto se musím vrátit do 
prosince loňského roku. Stává se tradicí, že 
na Mikuláše, při rozsvěcování vánočního 
stromu podáváme perníčky zvané 
Pardubánky se svátečním punčovým 
čajem. 

Dětem přišlo vhod malé občerstvení před 
vystoupením u betléma a pro nás to byla 
hezká chvilka s nimi strávená.

Ten den se mimořádně vydařil i počasí bylo 
milosrdné a nepršelo. 

Příprava různých dobrot nás baví, proto 
jsme k doplnění fašankové zabijačky 
nasmažily milosti, po našem chřapáče.

Večer jsme přijaly pozvání do vinárny Pod 
Lípou a poseděly s mladými hasiči a členy 
Dúbravy. Ještě jednou dík.

Aby se naše činnost netočila jen kolem 
pečení a jídla, plánujeme - až počasí 
dovolí- čištění a výzdobu křížků u cesty. 
Přejeme klidné a požehnané velikonoční 
svátky.

A na závěr citát.

Slovo, které vyřkneš.

A čas, který promrháš.

Čtyři činy, které nevrátíš :

Sophia Amoruso

Kámen, který hodíš.

Příležitost, kterou nezkusíš.

AB
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Společenská kronika

Babulky

V roce 2022 jsme 
se rozloučili:

Anna Dostálová
Jaroslav Janků

Emílie Jurásková

Petr Machala
Ludvík Pomajbík

Josef Ševčík
Vladimír Šimek

Veronika Krajčová

František Urbanec
Františka Vaculová

Mezi nové občany 
jsme přivítali:

Ondřej Jurásek

Gabriela Slavíková

Willem Plášek

Rozálie Machů 

Vojtěch Ševčík

Ondřej Zetka
Tomáš Trecha

Tobiáš Piše

Zoe Strapinová

Anežka Bačová
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MH SDH Březová

Jejich ukázku plánujeme na setkání 
Březových, který proběhne v červenci. 
Tato parta nejmenších hasičů zve mezi 
sebe další zájemce, kamarády, kteří si 
chtějí s nimi hrát, soutěžit a jinak dovádět 
na hřišti.

Velmi nás těší zájem opravdu malé 
generace hasičů. Je úžasné sledovat, jak 
tito malý, ale srdcem velcí hasiči se rovnají 
těm starším a nedají se v ničem zaskočit. 

Nesmím zapomenout na mladší a starší 
mladé hasiče. Protože dělají opravdu 
dobré nebo spíš skvělé jméno SDH 
Březová. Zúčastnili se v Bojkovicích 
z ko u š e k  o d b o r n o st i ,  n a  kte ré  s e 
připravovali, a všech osm získalo odznak 
odbornosti.  

Letošní rok jsme zahájili přípravou na 
zkoušky odbornosti a nezapomínáme na 
zlepšení kondičky, vázání uzlů, a hlavně 
nesmíme zapomínat na pravidla soutěží. 

Je to pro nás velmi důležité, protože došlo 
k různým úpravám a je opravdu dobré si 
vše zapamatovat,  aby př i  soutěži 
nedocházelo ke zbytečným chybám. 

Přípravka se nám rozrůstá a věřím, že se 
velmi brzy předvedou na místním hřišti 
všem přihlížejícím, jak dokáží bravůrně 
zvládnout požární útok. 

Mladí hasiči SDH Březová zdraví všechny 
čtenáře zpravodaje.

Máme tady nový rok 2023 a první číslo 
zpravodaje.

pokračování na str.6
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MH SDH Březová

Příprava nebyla zrovna jednoduchá, ale 
zvládli jsme to a příprava přinesla 
zaslouženou odměnu ve 100% úspěšnosti. 
Následující trénink jim bude předán 
získaný odznak a samozřejmě nějaké 
překvapení. Všem moc gratulujeme a jsme 
na ně právem hrdí.

Dále dle nového nařízení již probíhá také 
příprava na zkoušky trenéra, které jsou již 
z jedné, a to teoretické části úspěšně 
splněny a v dubnu se bude plnit praktická 
část. Pevně věřím, že i tyto zkoušky jak 
vedoucí, instruktor a trenér zvládneme 
úspěšně.

Na konec přeji všem, a to nejen hasičům, 
aby každou soutěž nebo zkoušku brali jako 
výzvu k dosažení nového cíle a tím dělali 
čest nejenom svému týmu ale celkově obci 
Březová.

Vedoucí kolektivu MH 
Simona Jurásková 

Měli jsme zastoupení preventista junior tři 
hasičky (Stela Janků, Isabel Vaculová, Věra 
Prýmková), preventista tři hasiče (Štěpán 
Prýmek, Jan Janků, Kristián Vacula), 
kronikář jedna hasička (Kateřina Elnerová) 
a cvičitel jeden hasič (Marek Jurásek). 

Nesmím také zapomenout na přípravu 
nového vedoucího a instruktora mladých 
hasičů. Ti své znalosti předvedou v měsíci 
listopad.  

pokračování ze str.5
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Dne 7.1.2023 se v naší obci uskutečnila Tříkrálová sbírka. Do ulic Březové se vydalo několik skupinek, které vybraly celkem 28 184,- Kč

Tříkrálová sbírka
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18.2.2023, Brezovský fašank - kobelica
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18.2.2023, Brezovský fašank - kobelica
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Vítání občánků

Závěrem roku 2022 jsme u příležitosti vítání občánku do naší obce přivítali nové Březovjany
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VÝPRAVA ZA BOBRY

Mgr. Alena Urbancová 24. únor 2023 

Bobr evropský je chráněným druhem 
živočicha, který historicky patří do naší 
fauny a je fascinující svou schopností 
aktivně měnit charakter prostředí, ve 
kterém žije. 
Už více než čtyři desítky let jsou počty 
bobrů na našem území na vzestupu a jejich 
činnost se velmi často dostává do konfliktu 
s užíváním krajiny z hlediska zemědělství, 
lesnictví, vodohospodářství. 

Dochází tím ke vzniku škod a omezení 
hospodářské využitelnosti  bobrem 
ovlivněných pozemků. Z těchto důvodů, i 
když se jedná o chráněný druh, je 
nezbytné hledat řešení, která zajistí 
m o ž n o s t  k o e x i s t e n c e  z á j m ů  n a 
přítomnosti bobra na našem území i 
hospodářských zájmů člověka v krajině.

Jak je schopen bobr měnit ráz krajiny žáci 
z d o k u m e n t o v a l i  n a  p ř i l o ž e n ý c h 
fotografiích.

Až u druhého, který byl v minulých letech 
koupalištěm, jsme mohli vidět známky 
výskytu hlodavce bobra evropského.

Ve čtvrtek jsme v poznávání přírody v okolí 
Březové pokračovali směrem k Lopeníku a 
v pátek jsme přírodovědné téma zakončili 
sledováním přírodovědných dokumentů.

Ve středu jsme se žáky, kteří nejeli lyžovat 
na Stupavu, vypravili po stopách obyvatel 
živočišné říše k březovským rybníkům. 

Školy Březová
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Školy Březová

2. kategorie – 4. a 5. ročník
1. místo: David Stehlík (4. ročník)
2. místo: Inka Mačáková (4. ročník)
3. místo: Eva Pospíšilová (5. ročník)

4. kategorie – 8. a 9. ročník
1. místo: Aneta Ondřejková (8. ročník)
2. místo: Kateřina Horňáková (8. ročník)

Dnešnímu odpoledni předcházela třídní 
kola, v nichž byli vybráni ti nejlepší, kteří 
budou danou třídu reprezentovat. 

A takových odvážlivců se sešlo 25! 

P o r o t u  č e k a l  ú k o l  v p r a v d ě 
nezáviděníhodný. Jak jenom vybrat mezi 
tolika šikovnými recitátory jenom tři místa 
v každé kategorii? Na výsledky jejich 
nelehkého rozhodování se podívejte níže. 
Věřím, že kdyby ty pomyslné stupně vítězů 
byly jen o kousek širší, s radostí by na ně 
porotci umístili žáků hned několik! 

Školní kolo recitační soutěže

Mgr. Zdeňka Hájková 9. únor 2023 

Dne 8. února 2023 se u nás uskutečnilo 
školní kolo recitační soutěže. 

Za zmínku j istě stojí  přednes Anji 
Mačákové, která nejenže zvítězila ve své 
kategorii, ale navíc vystoupila se svým 
autorským textem.

Všem zúčastněným patří velká gratulace a 
obrovský obdiv za nasazení, se kterým 
vystoupili.

Nálada byla výborná, atmosféra příznivá, a 
proto všichni (i přes mírnou trému) podali 
prvotřídní výkon. Publikum tleskalo, 
jásalo, oceňovalo přednes mnohdy 
o b d i v u h o d n ě  d l o u h ý c h  t e x t ů  a 
v neposlední řadě také dodávalo odvahu.

1. kategorie – 1. ročník
2. místo: Tadeáš Suchanowski
3. místo: Magdaléna Strapinová
4. místo: Mikuláš Púček

1. kategorie – 2. a 3. ročník
1. místo: Zdislava Salanci (3. ročník)
2. místo: Alžběta Kohnová (3. ročník)
3. místo: Ondřej Vanďurka (2. ročník)

3. kategorie – 6. a 7. ročník
1. místo: Anja Mačáková (7. ročník)
2. místo: Vojtěch Dulínek (6. ročník)
3. místo: Peter Martinák (6. ročník)

Nejlepší motivace pro učení se cizímu 
jazyku je skutečný kontakt s cizojazyčným 
prostředím nebo alespoň s rodilým 
mluvčím. Žáci čtvrtého a pátého ročníku 
m ě l i  m o ž n o s t  v y z k o u š e t  s i  s v é 
komunikační schopnosti s návštěvou 
z Velké Británie.

Anglické setkání s Johnem

Mgr. Kristýna Beníčková 24. únor 2023 

Žáci se dozvěděli zajímavosti o britské 
kultuře a reáliích a také měli prostor na 
otázky. 

Do školy přijel udělat besedu sympatický 
John se svojí ženou, rodilou Březovjankou, 
kteří žijí v anglickém městě Norwich. 

Velmi brzy se přestali ostýchat a anglicky i 
takzvaně „rukama – nohama“ probrali s 
Johnem všechno, co je zajímalo.
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Mgr. David Smetana 27. únor 2023 

Proto jsme se museli poohlédnout v okolí. 
Poměrně slušné lyžařské podmínky ve 
Filipově vzali za své s oteplením, které 
během jarních prázdnin potrápilo mnoho 
lyžařských svahů. 

Lyžák 2023

Naše oblíbené lyžařské středisko na 
Lopeníku se letos kvůli velmi malé 
s n ě h o v é  n a d í l c e  a  r o z h o d n u t í 
z ekonomických důvodů nezasněžovat, 
provozu nedočkalo a určitě se letos ani 
nedočká. 

Velmi teplé počasí dalo tušit, že lyžařský 
výcv ik  budeme muset  letos  opět 
naplánovat operativně. 

Nezbývalo tedy zopakovat si návštěvu 
lyžařského střediska Stupava, kde jsme už 
jednou lyžařský kurz pořádali.
Nakonec se tato varianta ukázala jako ta 
nejlepší. I přes velmi teplé počasí zde se 
sněhovou pokrývkou nebyl problém. Nic 
tedy nebránilo vrhnout se do díla. 

Chtěl bych poděkovat všem, kteří se na 
lyžařském výcviku podíleli. 
Nejprve samozřejmě panu řediteli za 
možnost lyžařský kurz pořádat a také za 
financování dopravy i skipasů z rozpočtu 
školy. 

Poděkování zaslouží i mí kolegové, kteří se 
během tří dnů věnovali žákům přímo na 
svahu. 
Jmenovitě jsou to paní učitelky Jana 
Matyášová, Zuzka Mačáková, páni učitelé 
Tom Beníček, Vojta Král a Kuba Mačák. 
Díky ale patří i těm, kteří připravili program 
pro žáky, kteří se kurzu nezúčastnili. 

Velké poděkování patří také panu Petru 
Křeháčkovi za to, že nás vždy bezpečně 
dopravil na svah a zpět a panu Petrovi 
Janků, který pouze za cenu pohonných 
hmot poskytl pro potřeby lyžařského 
kurzu svoji dodávku.
Spokojené výrazy všech žáků dávaly 
poslední den tušit, že lyže ani snowboard 
neměli na nohou naposled. Tak zase za rok 
na lyžařském výcviku 2024.

 

 

Děti si také sami zkoušely ošetřit různá 
zranění, které postihlo jejich plyšáčky při 
cestě do školky.

 

Ukázka první pomoci v naší školce 

Kristýna Provodovská 5. březen 2023 

Dne 2. března 2023 zavítal do naší školky 
dobrovolný záchranář pan Robert 
Provodovský, který si pro naše děti 
připravil ukázku první pomoci.
D ět i  s e  n a u č i l y,  co  ta ková  p rá c e 
dobrovolného záchranáře obnáší a jak by 
se měly zachovat, když například někoho 
najdou ležet venku na zemi a jak budou 
postupovat při záchraně jeho života. 
Co udělat, když si někdo odře kolínko nebo 
si rozbije čelo, ...

Nakonec se seznámily s figurínou panem 
Karlem, na kterém se naučily masáž srdce.

Pro velký úspěch nám pan záchranář ještě 
ukázal veškeré vybavení, které s sebou do 
výjezdu musí dobrovolní záchranáři nosit a 
nesmí je zapomenout jako např. AED -

Náš cíl byl splněn na 99%, kdy téměř 
všichni žáci do jednoho dokázali poslední 
den lyžařského výcviku sami sjet bezpečně 
celou sjezdovku. Jsem velmi rád, že 
především ti žáci, kteří měli lyže a 
snowboard poprvé na nohou, to po 
prvním dnu nezabalili, i když na nich bylo 
vidět, jak je pro většinu z nich první 
kontakt se svahem náročný. Zde se však 
p r o j e v i l a  t a  s p r á v n á  b r e z o v s k á 
tvrdohlavost dokázat to, co dokážou jiní. I 
když vím, že samochvála smrdí, rád bych 
citoval zaměstnance lyžařského střediska, 
kteří prohlásili, že jsme za ty tři dny 
dokázali s žáky opravdu malý zázrak.

Dílem a našim cílem bylo, jako ostatně 
vždy, naučit všechny zúčastněné lyžaře a 
snowboarďáky sjet bezpečně a dle svých 
sil svah. Lyžaři i snowboarďáci byli 
rozděleni do několika skupin. Na ty lepší 
čekala, i přes teplé počasí poměrně slušně 
připravená hlavní sjezdovka. Pro ty, kteří 
měl i  povětš inou na nohou lyže a 
snowboard poprvé, čekal malý svah pro 
začátečníky. Nebudu to zbytečně dále 
prodlužovat. 

Závěrem bych chtěla poděkovat za skvělý 
zážitek, který si děti maximálně užily a 
něco nového se naučily. Doufáme, že pan 
Provodovský do naší školičky opět rád 
zavítá. 

Automatizovaný externí defibrilátor, který 
je určený k resuscitaci a postiženému srdci 
podá elektrický výboj.
Za snahu a trpělivost dostaly děti sladkou 
odměnu.

Školy Březová
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KOBELICA

Hudební doprovod obstarali šikovní 
muzikanti napříč všemi třídami a tato 
kapela dnes také dostala od pana ředitele 
název, který jsme si společně odsouhlasili 
– „Zešli sa!“

Chodíme, chodíme po kobelici,

To se dnes, den před Popeleční středou a 
tedy začátkem postní doby, rozléhalo 
celou naší školou. Dnes si totiž žáci spolu 
s učiteli užívali fašankovou obchůzku. 
Masek bylo hodně a letos si na nich dali 
všichni obzvlášť záležet. 

A potom už následovalo pochování basy se 
c t i h o d n ý m  f a r á ř e m ,  o d d a n ý m 
kostelníkem a převelice zkroušenými 
smutečními hosty. Nad nebohou basou se 
vzpomněly všechny prohřešky a události, 
na které by se určitě zapomínat nemělo, ač 
by si to možná mnozí i přáli! :-)

Mgr. Zdeňka Hájková 21. únor 2023 

nosíme, vajca v čapici…. 

Po průvodu po školních chodbách se 
všichni přesunuli do haly, kde byly 
zejména pro ty menší žáky připraveny hry 
a aktivity. Po krátkém skotačení byly 
vyhlášeny NEJ masky! Za mateřskou školu 
porota vybrala Matyase Zetíka v kostýmu 
slavné (a hledané) rybičky Nemo, za 1. 
stupeň Miu Synkovou ve výborném 
kostýmu Harryho Pottera a za 2. stupeň 
Vaška Vaculu v kostýmu té nejmilejší 
babičky, jakou kdy Březová viděla.

Dne 1. února 2023 totiž navštívil naši školu 
jeden australský pár přímo ze Sydney. 
Jmenovitě Lenka, která ač Češka, žije v této 
zemi již více než třicet let a její přítel Stuart, 
který se v Austrálii narodil.
Čtvrtou vyučovací hodinu se v auditoriu 
sešli deváťáci a vybraní žáci z osmého 
ročníku.

přímo od rodilého mluvčího, i když jsme 
teprve na začátku druhého pololetí. 

Věřím, že podobná zkušenost v nich 
utvrdila fakt, že v dnešním světě je znalost 
anglického jazyka opravdu nutností, a 
třeba se prezentujícím podařilo v žácích 
zasít malé semínko touhy se do této 
vzdálené a krásné země jednou podívat.

Aby byl překonán počáteční ostych, mohli 
se žáci Stuarta a Lenky zeptat na otázky 
osobnějšího rázu. Poté již začala samotná 
prezentace o nejmenším kontinentě naší 
planety. Postupně se žáci seznámili 
s australskými reáliemi, australskou 
faunou, zajímavými místy, osobami a 
v neposlední řadě také se sporty, které 
jsou v Austrálii oblíbené, a často o nich 
v České republice víme jen pramálo. Aby 
nebyl výklad jednotvárný, byli žáci na jejich 
znalosti o Austrálii často tázání a musím 
uznat, že si rozhodně mnozí z nich nevedli 
vůbec špatně.Mgr. David Smetana 2. únor 2023 

Jedním z témat učiva angličtiny v devátém 
ročníku,  které  se  týká  poznávání 
anglických zemí, je téma Austrálie. I když 
se jedná o učivo z konce školního roku, 
byla by škoda se nedozvědět o Austrálii

“Aussies“ in our school, aneb 
s Australany o Austrálii
 

Školy Březová



číslo 1/2023ZPRAVODAJ

15

TJ Sokol Březová z.s.

Pokud máte zájem reprezentovat naši 
obec nebo vypomoct s trénováním 
mládeže, tak se neváhejte obrátit na 
šéftrenéra mládeže Josefa Křeháčka 
(732 227 962).

V sobotu 25. března 2023 byly spuštěny 
nové webové stránky klubu, které 
dostaly nový design a které budou 
 přehlednější.  Stránky mají  novou 
doménu: www.tjsokolbrezova.cz

Tréninky probíhají každý týden ve sportovní hale: PO+ST – žáci, ÚT+ČT – 
přípravka. Bližší informace najdete na klubových stránkách nebo se je 
dozvíte u trenéra Křeháčka.

Věková kategorie: přípravka: 4 – 10 let, 
žáci: 11 – 15 let, dorost: 16 – 19 let.

Nové webové stránky klubu

www.tjsokolbrezova.cz

Další mladí fotbalisté, kteří jsou členy našeho klubu,  hrají za přespolní 
kluby. Mezi ně patří hlavně FC Strání a ČSK Uherský Brod. Zde hrají 
v kategorii žáci nebo dorost. Po ukončení hostování v jednotlivých 
klubech se hráči vrací do svého mateřského klubu nebo je prodlouženo 
jejich hostování.

A-tým vstupuje do jarních odvet s jasným cílem

„Cíl, který máme, není nereálný, ale nebude ani snadný. Stačí prohrát 
první tři zápasy a náskok je pryč“, si je vědom trenér Blažek. S týmem 
absolvoval celou zimní přípravu. Hráči trénovali každé úterý, čtvrtek a 
neděli. A-tým se zúčastnil zimního turnaje v Uherském Brodě. Trenérovi 
se zde ukázali všichni hráči včetně nových posil. „Dal jsem každému 
možnost mi ukázat, jak na tom fotbalově je. Na soupisce mám 20 hráčů, 
ale do základní sestavy mohu nominovat jen 11 hráčů“, uvádí trenér, 
který tak má o čem přemýšlet.

Pohyby hráčů v A-týmu
TJB posiluje Miroslav Přibyl (FC Strání), Michal Křeháček, (ČSK Uherský 
Brod), David Křeháček, Dušan Moravčík (oba obnovení činnosti), Jaroslav 
Žingor (volný přestup ze Slovenska).

Do jarních odvet vstupuje A-tým s jasným cílem, kterým je postup do 
Okresního přeboru. Po podzimní části patří A-týmu první místo s 10 
bodovým náskokem na druhý Starý Hrozenkov. Ve Starém Hrozenkově 
odehrajeme svůj první zápas.

Mládež TJB
Klub pokračuje v projektu Mládež TJB 2023, kde je hlavním cílem obnova 
přípravky a žáků, nalákání mladých fotbalistů a zkvalitnění zázemí pro 
fotbalisty. Šéftrenér Křeháček dnes pracuje aktivně s 32 mladými 
fotbalisty rozdělenými do dvou kategorií: Přípravka – 19 dětí ve věku 7 až 
10 let a žáci – 13 dětí ve věku 11 až 15 let.

Zimní příprava probíhá v hale, kde se mladí fotbalisti učí ovládat míč. Již 
brzy však vyběhnou na zelený trávník, na který se moc těší. Pokud vydrží 
zájem a snaha mladých fotbalistů, tak se již brzy budou moct ukázat 
v přípravných zápasech.

Den Datum Čas Zápas

Ne 26.3. 15:30 Starý Hrozenkov vs. TJB

Ne 2.4. 15:00 TJB vs. Dolní Němčí B

So 8.4. 15:30 Horní Němčí vs. TJB

Ne 16.4. 15:00 TJB vs. Přečkovice

Ne 23.4. 16:00 Pitín vs. TJB

Ne 30.4. 15:00 TJB vs. Boršice u Blat.

Ne 7.5. 15:00 TJB vs. Bystřice p/Lop.

Ne 14.5. 15:00 Záhorovice vs. TJB

Ne 21.5. 15:00 TJB vs. Rudice

Ne 28.5. 14:00 Žitková vs. TJB

So 3.6. 15:00 TJB vs. Korytná

Ne 11.6. 15:00 Suchá Loz vs. TJB

So 17.6. 15:00 TJB vs. Komňa

KOMPLETNÍ ROZLOSOVÁNÍ
JARNÍ ČÁST SEZÓNY 2022/23

TJ Sokol Březová
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